

Health and Safety Policy 健康與安全政策

Wide Ocean Printing Co Limited and its subsidiaries & associated companies (Hereafter named “Wide Ocean”) declare that they have adopted and committed to comply with the occupational health and safety legislation. We aim to ensure the health and safety of employees, customers, and other relevant parties in the workplace or in business dealings with us. Meanwhile, we also promote sustainable development and social responsibility by proactively facing problems and preventing accidents and reducing injuries. We are committed to:

滙洋印刷有限公司及其屬下和相關聯營公司(以下簡稱“滙洋”)聲明採納並承諾遵守職業健康與安全政策,旨在確保員工、客戶和其他相關方在工作場所或與組織業務往來中的健康和 safety,同時也以積極主動態度面對問題,預防事故和降低傷害的發生以促進可持續發展和社會責任,我們致力達到:

- 1. Compliance and regulatory compliance:** Ensure compliance with relevant health and safety regulations and standards, including labor laws, occupational health and safety regulations, etc.
合規和法規遵循: 確保符合相關的健康與安全法規和標準,包括勞動法、職業健康與安全法規等。
- 2. Workplace safety:** Ensure that the workplace meets safety standards, including fire prevention, electrical safety, emergency evacuation and other measures.
工作場所安全: 確保工作場所符合安全標準,包括防火、電氣安全、緊急疏散等措施。
- 3. Occupational health:** Protect employees from occupational diseases and work-related health problems, including the provision of appropriate protective equipment, training and monitoring.
職業健康: 保護員工免受職業病和工作相關健康問題的影響,包括提供合適的防護設備、培訓和監測。
- 4. Accident prevention:** Take preventive measures to reduce the occurrence of accidents and injuries in the workplace, such as safety training, risk assessment and accident investigation.
事故預防: 採取預防措施,減少工作場所事故和傷害的發生,如安全培訓、風險評估和事故調查。
- 5. Emergency response:** Formulate emergency response plans, including fires, earthquakes, natural disasters, etc., to ensure the safety of employees and customers
緊急情況應對: 制定緊急情況應急計畫,包括火災、地震、自然災害等,確保員工和客戶的安全。

Approved By: Patrick Mak (MD)
審批者: 總經理麥國耀

Issued in April 2022
生效日期: 2022 年 04 月 01 日